



**Phillip Wain**  
FITNESS AND BEAUTY



**STRETCH FIT**

開展革身 新美體概念

Exclusive Corporate Offer  
For HKICPA Members



Phillip Wain

Simply present your HKICPA member card can enjoy **ANY 2** group exercise / dance / yoga classes, gym, sauna and steam facilities at Phillip Wain clubhouse absolutely **FREE**.

凡於任何一間 Phillip Wain，出示 **HKICPA** 員工證，即可 **免費自選 2 堂** 運動 / 跳舞 / 瑜伽團體課程及同日享用健身、桑拿及蒸氣浴等會所優閒設施。

\* Prior telephone appointment has to be made  
所有課堂請預先以電話預約



**Phillip Wain**

Enjoy **40%** corporate discount for joining 1-Year Exercise Membership at ALL Phillip Wain clubhouses. **\$8,800 only** for unlimited enjoyment of all group classes, gym and clubhouse facilities. (Original Price: \$14,888)

參加一年運動會籍，即可享 **6折震撼優惠**，只需 **\$8,800** 即可於所有 Phillip Wain 會所全年無限次任玩健身、任何運動 / 跳舞 / 瑜伽等團體課程及享用會所設施。(原價：\$14,888)

- Join us before 31 Mar 2009, you can enjoy one extra deluxe facial /slimming / massage treatment for FREE (value up to \$2,980)!
- 凡於2009年3月31日前參加一年運動會籍，即時額外送你一項星級護膚或纖體或按摩療程體驗 (價值高達\$2,980) !



**\$688 1 Month Fitness Program**

- Personalized workouts and exercise classes
- Special One complimentary treatment (choice of facial, slimming and massage)
- Special VIP discount of skincare purchase

**\$688 1個月健體舞班**

- 1個月任玩自選健體舞班
- 1次免費星級面部或身體美容護理
- 可享特選貴賓折扣購買皇牌護膚產品或運動服飾



**Phillip Wain**

**\$1,280 Deluxe Experience**

**Includes :** Transvital Deluxe Facial Treatment +  
Moisturizing Spa Therapy +  
Body Massage +  
Manicure / Pedicure +  
1 Day Exercise Pass

**\$1,280 全身星級體驗**

**包括：** 瑞士**Transvital** 皇牌面部護理 +  
淨化身心特式水療 +  
心靈愉悅全身按摩 +  
手部或腳部修甲護理 +  
1 日運動通行證



**\$1,280 Deluxe Experience**

**Includes :** Body Massage (1 hour) +  
Reflexology (1 hour) +  
Suisse Programme Refreshing Facial +  
Manicure / Pedicure

**\$1,280 全身星級體驗**

**包括 :** 1小時全身按摩 +  
1小時足底按摩 +  
**Suisse Programme 皇牌面部護理 +**  
手部或腳部修甲護理

**INSPIRE** by Phillip Wain  
FOR MEN



**\$6,800 Inspire For Men 1-Year Membership**  
Includes : 12,000 Treatment Points +  
Steam, Sauna, Shower Services +  
Free Health Juice Bar

**\$6,800 Inspire For Men 一年會籍**  
尊享 12,000 療程分數 +  
無限次享用會所蒸氣浴、  
桑拿及淋浴等設施 +  
餐飲



### Terms & Conditions

1. All special offers are valid till 31 Dec 2009.
2. All special offers are applicable for HKICPA members only.
3. Phillip Wain's offers are exclusive for lady and Inspire's offers are exclusive for men.
4. All customers must be above the age of 18.
5. Prior telephone appointment has to be made before each visit.
6. All offers are applicable for new customers only and not for existing customers.
7. Each offer can only be redeemed once by each customer.
8. The usage is subject to the final decision of Philip Wain.

### 條款及細則

1. 所有優惠有效期至2009年12月31日。
2. 所有優惠只適用於首次惠顧之HKICPA會員。
3. Phillip Wain之優惠只適用於女士，而Inspire之優惠只適用於男士。
4. 所有優惠只適用於18歲或以上之人士。
5. 所有課程及療程必須預先以電話預約。
6. 以上優惠只適用於新客戶。
7. 每位新客戶只可使用此優惠一次。
8. Phillip Wain保留此優惠使用之最終決定權。



**Phillip Wain**



**Phillip Wain**

For enquiries, please feel free to call  
our corporate customer service  
hotline 2975 3864.

詳情查詢歡迎致電商業客戶服務專線  
2975 3864。

**Phillip Wain**

**Tsim Sha Tsui**

尖沙咀

2377 3888

**Causeway Bay**

銅鑼灣

2882 7880

**Taikoo Shing**

太古城

2513 1333

**INSPIRE** by Phillip Wain  
FOR MEN

**Causeway Bay**

銅鑼灣

2808 4889